

## Minnesanteckningar Storforum Östra MX 2015-10-17

### 1. Välkommen

Eva hälsade alla välkomna och presenterade styrelsen. Eva berättade om kommande utbildningshelg. Förslag från en klubb kom upp om att använda Svemos lokaler för utbildning för att minska kostnaderna för klubben, övriga närvarande tycker att det är bra som det är nu.

### 2. Presentation av serierna

Kommentar från klubb på mötet, dock ej för någon av våra serier utan mer om klasserna: Hur tänkte man när man skickade två 10-åringar (?) till lag-em i 65-klassen? Finns väl en regel för det? Dispens?

### 3. Inför Distriktsgrenmötet

Representanter grenmötet: Micke Strandbergh och Maria Jansson

Förslag på delegater till förbundsmötet: Patrik Pettersson och Micke Strandbergh

Förslag till MX-sektionen: Magnus Markenfelt och Patrik Pettersson

### 4. Genomgång om AMB

Vi ska lägga ut en text om det på Östras hemsida. Samt att vi bör uppmana klubbarna att uppdatera sina dekodrar. Kostnad?

### 5. Sjukvård

Livtjänst återkommer inte till Eva när vi önskar uppföljning från tävlingen där vi anser att de inte uppfyllt sitt åtagande.

Efter tävlingsplaneringsmötet ska Eva ha en genomgång med Eventa. Ber klubbarna kolla om intresse finns att göra gemensam sak av att upphandla sjukvård. Kravspecifikationen måste förtydligas gentemot den sjukvårdsaktör som åtar sig uppdraget. Vi bör skriva något om detta på hemsidan.

### 6. Investeringar

Patrik gick igenom vilka investeringar som är på gång inom Östra MX, bland annat ny kommunikationsutrustning. Fråga kom upp om inte klubbarna skulle kunna få köpa gammal utrustning? Vi tar frågan med oss till styrelsemöte. Eventuellt inköp av blinkljussystem vid träning eller som komplement till flaggvakter. Utvärderas av MX-sektionen vid MX-gymnasiet. Information om detta önskas att det läggs ut på hemsidan.

### 7. Övrigt

Inför kommande Storforum kan det kanske vara idé att maila ut innan om vad vi har tänkt prata om. Kanske lockar fler?

Borde ställas högre krav på flaggvakterna i SM.

Fråga kom upp om klassen 65U ska försvinna, det ska det frågan är när?

Borde finnas kontrollanter av trimmade hojar på tävlingar, ta med till grenmötet.

### 8. Seriemöten